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Abstract (en)
[origin: US2024116668A1] The invention relates to packaging of a food product comprising a container and at least one film for insulating the food
product in place in the container, said film being adapted to be attached to at least one part (6, 7, 8, 9) of the container. The container is made of
cardboard or is cellulose-based, adapted to change from a first configuration in the form of a flat sheet (12) provided with pre-cuts or cutouts (17)
to a second configuration, in which the folded sheet (12) defines a volume for receiving a food product and in that maintaining the shape of the
container in the second configuration is carried out by attaching at least one film for insulating the food product to at least one part (8, 9) of the
container. The invention also relates to a packaging device with such packaging.

Abstract (fr)
Emballage d'un produit alimentaire comprenant un contenant et au moins un film d'isolement du produit alimentaire en place dans le contenant,
ledit film étant adapté pour étre fixé sur au moins une partie (6, 7, 8, 9) du contenant. Le contenant est en carton ou a base de cellulose, adapté
pour passer par pliage d'une premiere configuration en forme de plaque (12) plane pourvue de prédécoupes ou découpes (17) a une seconde
configuration dans laquelle la plaque (12) pliée définit un volume de réception d'un produit alimentaire et en ce que le maintien en forme du
contenant dans la seconde configuration est réalisé par la fixation d'au moins un film d'isolement du produit alimentaire sur au moins une partie (8,
9) du contenant. L'invention concerne également un dispositif d'emballage avec un tel emballage.
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